
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2021-05-03

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Plats och tid Norrtäljesalen/Microsoft Teams måndagen den 3 maj 2021 kl. 18:00-
19:35

Beslutande Ledamöter

Bino Drummond (M) (ordförande)
Staffan Tjörnhammar (M)
Ann Lewerentz (M)
Lotta Lindblad Söderman (M)
Anders Olander (C) (vice ordförande)
Tommy Lundqvist (C)
Robert Beronius (L)
Göte Vaara (KD)
Ulrika Falk (S) (2:e vice ordförande)
Olle Jansson (S)
Hanna Stymne Bratt (S)
Aleksandar Srndovic (S)
Britt-Marie Bardon (V)
Jacob Heitmann (SD)
Camilla Rydstrand (MP)
Sören Karlsson (SD)

Ersättare
Roland Brodin (M)
Henrik Hedensiö (M)
Gunnar Englund (C)
Christina Frisk (L)
Åsa Wennerfors (L)
Ingrid Markström (S)
Margareta Lundgren (S) §§86-92
Conny Andersson (S)
Dennis Ekström (SD)
Karl-Göran Edberg (SD)
Anna Söderblom (V)
Yvonne Svensson (ROOP)
Per Lodenius (C)
Gabriel Liljenström (MP)

Övriga närvarande Estefanía Luna Delgado, Kommunsekreterare
Ida-Maria Olofsson, Nämndsekreterare
Sandra Bombas, Chefsjurist
Mikael Forssander, Kanslichef
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Justerare Ulrika Falk

Justeringens plats och tid Kommunstyrelsekontorets kansli ,  2021-05-05   10:00

Sekreterare
Paragrafer §§86-102

Estefanía Luna Delgado

Ordförande        
Bino Drummond

Underskrifter

Justerande        
Ulrika Falk

Anslag/Bevis
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunstyrelsen

Sammanträdesdatum 2021-05-03

Datum då anslaget sätts upp 2021-05-05 Datum för anslags nedtagande 2021-05-26

Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelsekontorets kansli

     Underskrift

Estefanía Luna Delgado
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 Ärendelista
§86 Val av justerare
§87 Ändringar i föredragningslistan
§88 Informationsärenden
§89 Antagande av Detaljplan för kvarteret Fartyget, del av fastigheten Tälje 

3:1 med flera, i Norrtälje stad
§90 Godkännande av projektplan avseende exploateringsprojekt Kvarteret 

Jupiter samt godkännande av start av anbuds-
/markanvisningsförfarande avseende Kvarteret Jupiter

§91 Remissvar på betänkandet av utredningen om översyn av 
strandskyddet, SOU 2020:78

§92 Yttrande avseende begäran om redogörelse gällande allmänna 
vattentjänster på Löparö

§93 Månadsrapport per februari 2021 för Norrtälje kommun
§94 Investering 2021 – Södra Bergen etapp 2
§95 Investering 2021 - Reparationer av Rävsnäs hamns kajer
§96 Slutredovisning avseende investering 2015 - Ozonanläggning till 

Hallstaviks vattenverk
§97 Yttrande över överenskommelse om kostnadsansvar, hjälpmedel och 

medicintekniska produkter
§98 Antagande av Integrationsstrategi för Norrtälje kommun
§99 Nämndinitiativ angående att utöka Grindstugans tilldelade medel för 

2021
§100 Svar på motion från Tommy Grönberg (SD) angående närvarorätt för 

ersättare i utskott
§101 Delegationsbeslut
§102 Meddelanden
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§86

Val av justerare
Beslut
Kommunstyrelsen utser Ulrika Falk (S) att tillsammans med ordföranden justera protokollet. 
Justeringen äger rum på kommunstyrelsekontorets kansli den 5 maj 2021.
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§87

Ändringar i föredragningslistan
Beslut
Inga ändringar förelåg.
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§88

Informationsärenden
Sammanfattning av ärendet

 Caroline Isenborg, Tf., fastighetschef, informerar angående hyresgästpåkallade 
verksamhetsanpassningar för år 2020.

 Jenny Nordström, förvaltningsdirektör för barn- och utbildningskontoret, informerar om 
skolplatser i Norrtälje stad.
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Samhällsbyggnadsärenden

§89 Dnr KS 2016-1712

Antagande av Detaljplan för kvarteret Fartyget, del av fastigheten Tälje 
3:1 med flera, i Norrtälje stad
Beslut
Kommunstyrelsen antar detaljplan för kvarteret Fartyget, del av fastigheten Tälje 3:1 med flera, i 
Norrtälje stad.

Sammanfattning av ärendet
Planen är en del av projektet Norrtälje hamn som går ut på att omvandla nuvarande 
industrifastigheter i Norrtälje hamn till en ny stadsdel med bostäder, verksamheter och mötesplatser. 
Syftet med detaljplanen är att i en planprocess pröva möjligheten att ändra nuvarande användning till 
bostadsändamål och centrumverksamheter som del av den fortsatta utvecklingen av Norrtälje hamn. 
Detaljplanen har föregåtts av en markanvisningstävling. Den föreslagna bebyggelsen utgörs av ett 
kringbyggt kvarter med cirka 140 nya bostäder i fyra till sju våningar.

Beslutsunderlag

§34 SBU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Antagande av Detaljplan för kvarteret 
Fartyget, del av fastigheten Tälje 3:1 med flera, i Norrtälje stad

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Britt-Mari Bardon (V) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Vi ser det som positivt att planen borgar för att det blir en mindre belastning på Norrtäljeviken än vad 
som gäller idag genom bland annat en bättre dagvattenhantering. En minskad klimatpåverkan 
genom koldioxidupptag nämns också i planbeskrivningen, frågan vi ställer oss är hur? Ökad biologisk 
mångfald och ökad trivsel och rekreation ser vi också som viktiga inslag i planen. 
 
Det finns ett par rader med beskrivning om hur taken förbereds för teknik med förnybara energikällor 
såsom solpaneler, men att den slutgiltiga takutformningen ska fastställas under projekteringen. Det 
garanterar inte på något sätt att taken kommer att utformas så att det blir gynnsamt för förnybara 
energikällor typ solpaneler. Vi tycker att det ska ställas högre krav på detta redan i markanvisningen.
 
I avsnittet El och uppvärmning nämns överhuvudtaget ingenting om förnybar energi som ett alternativ 
och att det går att bygga på ett mer passande sätt för att minska energianvändning till bland annat 
uppvärmning (passivhus).
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Visserligen bygger såväl Slättö som Magnolia hyresrätter men varje kvarter skulle kunna ha en mer 
blandad bostadsform med bostadsrätter och hyresrätter för att på så vis få en mer blandad 
befolkningsgrupp i hamnen i stort.
 
För Vänsterpartiet Norrtälje,
Britt-Mari Bardon och Anna Söderblom"
 
 

Yrkanden
Britt-Mari Bardon (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens samhällbyggnadsutskotts förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, som bifalls av Britt-Mari Bardon (V), och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Planavdelningen
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§90 Dnr KS 2021-359

Godkännande av projektplan avseende exploateringsprojekt Kvarteret 
Jupiter samt godkännande av start av anbuds-
/markanvisningsförfarande avseende Kvarteret Jupiter
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar:

1. Godkänna projektplan för exploateringsprojekt Kvarteret Jupiter.
2. Uppdra åt kommunstyrelsekontorets Mark- och exploateringsavdelning att starta ett anbuds-

/markanvisningsförfarande för Kvarteret Jupiter.
3. Vid anbudstävling tillhandhålla ett utbud av mobilitetslösningar i stadskärnan.

Sammanfattning av ärendet
Norrtälje stad växer och detta ställer krav på mer effektiva parkeringslösningar då beläggningsgraden 
för stadens parkeringar ökar. Målet för detta projekt är att kvarteret Jupiter, inom Norrtälje 
stadskärna, ska kunna utvecklas till en attraktiv plats innehållande bland annat ett kommunalt 
parkeringshus med minst 150 parkeringsplatser samt övrig lämplig bebyggelse på platsen. Målet är 
att utlysa en anbuds-/markanvisningstävling där marknaden ges möjlighet att komma med kreativa 
förslag inom de ramar som projektet identifierat och som kommunens sätter upp. Projektet bedöms 
som investeringstungt, där kostnaderna förväntas att överstiga intäkterna.

Beslutsunderlag

§36 SBU protokollsutdrag avseende godkännande av projektplan avseende exploateringsprojekt 
Kvarteret Jupiter samt godkännande av start av anbuds-/markanvisningsförfarande avseende 
Kvarteret Jupiter

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Britt-Mari Bardon (V) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Mot bakgrund att vi vill verka för att Norrtälje centrum blir bilfritt året om kan inte vi bifalla det här 
ärendet. Vi är medvetna om att eftersom Norrtälje är en vidsträckt kommun med bitvis mycket 
bristfällig lokaltrafik så behöver tyvärr många av oss som bor utanför Norrtälje stad bil. Men vi 
förordar hellre antingen att man bygger något genomtänkt precis utanför stadskärnan vilket kan 
serva både trafikanter som vill resa med buss till Stockholm och personer som kommer med bil för att 
besöka centrala Norrtälje. Lägg pengarna som det här skulle kosta på fler innerstadsbussar som då 
kan skyttel-serva mellan stadskärnan och parkeringsplats samt på att bygga ut cykel och gångbanor 
istället.
 
För Vänsterpartiet Norrtälje,
Britt-Mari Bardon och Anna Söderblom"
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Camilla Rydstrand (MP) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"När beslut om förprojektering av parkeringshus på Jupiter 1, 10 och 15 skulle tas i KS i maj 2019 
framförde Miljöpartiet synpunkten att uppdraget istället skulle vara att förprojektera ett mobilitetshus. 
” Det finns olika lösningar för att hantera behov av parkeringsplatser och behov av att ta bilen till 
centrum. Detta har uppmärksammats i många kommuner, exempelvis Uppsala. Beroende på 
platsens möjligheter och behov kan ett mobilitetshus inrymma olika typer av service och tjänster: 
exempelvis cykel-/lådcykelpool, laddinfrastruktur för bil och cykel, låsbara cykelförråd, 
paketutlämning mm. Självklart ska vi använda detta möjlighetsfönster till att bygga något som ligger i 
framkant och som bidrar till att båda lösa parkeringsbehovet OCH erbjuda alternativa 
mobilitetslösningar för de som inte tar egen bil till centrum / inte har bil. Det kan också vara lösningar 
som gör att man ställer av sin bil dit, men sedan klarar sig utan den en hel utan även om man ska 
handla mycket/ ta sig en bit bort (låna varuvagn, elscooter, cykel). Istället för att ta bilen mellan 
bibliotek, butik, livsmedelsaffär. Det är också en stor möjlighet att visa för statdskärnans besökare att 
vi inte är helt egen-bils-orienterade bild av hur man kan förflytta sig utan ser till alla olika trafikanters 
intressen. ” KS tog då hänsyn till dessa synpunkter. När nu ärendet istället blivit en markanvisning 
kvarstår naturligtvis våra synpunkter om en bredare och modernare logistisk inriktning på platsen 
varför vi yrkar tillägg till projektmålen i linje med det."
 

Deltar ej i beslut
Britt-Mari Bardon (V) meddelar att Vänsterpartiet ej deltar i beslutet.
 

Yrkanden
Camilla Rydstrand (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts förslag med 
tillägget att vid anbudstävling tillhandhålla ett utbud av mobilitetslösningar i stadskärnan.
 
Robert Beronius (L), Anders Olander (C), Ulrika Falk (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag.
 
Ulrika Falk (S), Robert Beronius (L), och Bino Drummond (M) yrkar bifall till Camilla Rydstrands (MP) 
tilläggsyrkande.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, som bifalls av Robert Beronius (L), Anders Olander (C), Ulrika 
Falk (S) , och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
 
Sedan frågar ordföranden om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Camilla Rydstrands (MP) 
förslag, som bifalls av Ulrika Falk (S), Robert Beronius (L) och Bino Drummond (M), och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
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Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadskontoret
Förvaltningsdirektör
Mark- och exploateringsavdelningen
Handläggare
Exploateringsingenjör
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§91 Dnr KS 2021-383

Remissvar på betänkandet av utredningen om översyn av 
strandskyddet, SOU 2020:78
Beslut

1. Kommunstyrelsen antar remissvaret som sitt eget och beslutar att översända det till 
Miljödepartementet.

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad.
 

Sammanfattning av ärendet
Miljödepartementet vid Regeringskansliet har remitterat rubricerat ärende till Norrtälje kommun.
 
Utredningen om översyn av strandskyddet genomförs som en konsekvens av punkt 23 i den 
sakpolitiska överenskommelsen januariavtalet med syftet att göra det möjligt att leva och bo på 
landsbygden.
 
Norrtälje kommun fokuserar i remissvaret på fyra sakfrågor i utredningen som vi bedömer kan 
komma att ha störst påverkan på våra invånares möjligheter att leva och verka i tätorter, på 
landsbygden och i skärgården i vår kommun:

1. Ta bort förslaget om extensiv tolkning av 7 kap 18 c § sista stycket Miljöbalken.
2. Höja gränsen för de mindre vattendrag för vilka undantag från strandskyddet föreslås.
3. Att lättnaderna som föreslås för landsbygdsområden även ska kunna tillämpas på landsbygd 

och skärgård i utkanten av Stockholms län.
4. Göra skillnad på tillståndsgivning i redan exploaterad och oexploaterad mark.

Beslutsunderlag

§37 SBU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Remissvar på betänkandet av utredningen 
om översyn av strandskyddet, SOU 2020:78

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Britt-Mari Bardon (V) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Även om förslaget till remissvar från kommunen innehåller delar som förenklar både förståelse och 
handläggande av strandskyddsfrågor så anser vi att hela utredningen ska till papperskorgen, eller 
ännu hellre i återvinningen. I förslaget till remissvar skriver kommunen att det inte finns kartor med 
vattendrag som är mindre än 6 meter. Detta stämmer inte. Enligt lantmäteriets kartbas så finns det 
kartor med vattendrag som är mindre än 6 meter.
 
Många av de natur-, frilufts- och miljöorganisationerna som svarat har i princip ställt sig tveksamma 
till utredningen som riskerar att resultera i att det byggs alldeles inpå mindre sjöar och vattendrag. 
Det tas också för mycket hänsyn i utredning till den mänskliga rörligheten och alldeles för lite hänsyn 
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till djur och natur, som är helt avgörande för den biologiska mångfaldens bevarande. På 50-talet när 
strandskyddet infördes var det för att gynna allmänhetens möjligheter att komma åt fria stränder för 
promenader, bad och fiske. Exploateringen av stränder har trots det fortsatt och varje år ökar antalet 
dispenser. Det finns en överhängande risk att utredningens förslag snabbar på detta. 
Naturskyddsföreningen föreslår i sitt remissvar att strandskyddet utökas med ett tredje syfte som 
innebär att strandskyddet även är till för att skydda mot negativa effekter av klimatförändringarna och 
vi är benägna att hålla med då klimatfrågan är vår tids ödesfråga.
 
Vänsterpartiet lämnar denna protokollsanteckning och deltar inte i beslutet då vi anser att den 
lagstiftning som finns idag ska gälla även fortsättningsvis. då det redan idag görs dispenser och finns 
undantag genom kommuners och Länsstyrelsers försorg.
För Vänsterpartiet Norrtälje,
Britt-Mari Bardon och Anna Söderblom"
 

Deltar ej i beslut
Britt-Mari Bardon (V) meddelar att Vänsterpartiet ej deltar i beslutet.
 

Yrkanden
Bino Drummond (M) yrkar bifall till kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag med 
tillägget att paragrafen justeras omedelbart.
 
Anders Olander (C), Olle Jansson (S), Ann Lewerentz (M), Bino Drummond (M) och Lotta Lindblad 
Söderman (M) yrkar bifall till kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet kommunstyrelsekontorets 
tjänsteutlåtandes förslag som bifalls av Anders Olander (C), Olle Jansson (S), Ann Lewerentz (M), 
Bino Drummond (M) och Lotta Lindblad Söderman (M), och finner att kommunstyrelsen beslutar i 
enlighet med förslaget.
 
Sedan frågar ordföranden om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Bino Drummonds (M) 
tilläggsförslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Remissvaret skickas till Miljödepartementet per e-post senast den 3 maj 2021, på e-postadressen: 
m.remissvar@regeringskansliet.se med kopia till m.naturmiljoenheten@regeringskansliet.se Ange 
diarienummer M2020/02032 och “Norrtälje kommun” i ämnesraden på e-postmeddelandet. Svaret 
ska lämnas i två versioner: den ena i ett bearbetningsbart format (t.ex. Word), den andra i ett format 
(till exempel pdf) som följer tillgänglighetskraven enligt lagen (2018:1937) om tillgänglighet till digital 
offentlig service. Remissinstansens namn ska anges i namnet på respektive dokument.
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§92 Dnr KS 2020-695

Yttrande avseende begäran om redogörelse gällande allmänna 
vattentjänster på Löparö
Beslut
Kommunstyrelsen antar kommunstyrelsekontorets förslag till kompletterande yttrande som sitt eget 
och översänder det till Länsstyrelsen i Stockholms län.

Sammanfattning av ärendet
Länsstyrelsen i Stockholms har i egenskap av tillsynsmyndighet inlett ett ärende avseende Norrtälje 
kommuns skyldigheter enligt lagen (2006:412) om allmänna vattentjänster, vattentjänstlagen, att 
tillhandahålla dricks- och spillvattentjänster på Löparö och Arnö. Kommunen har i augusti 2020 
överlämnat yttrande till Länsstyrelsen i ärendet. Länsstyrelsen har i skrivelse den 11 december 2020 
begärt att kommunen ska inkomma med komplettering av det titigare ingivna yttrandet. I 
förvaltningens förslag till kompletterande yttrande redogörs för förvaltningens bedömning av 
kommunens ansvar enligt vattentjänstlagen mot bakgrund av Länsstyrelsen begäran om 
komplettering. VA-försörjningen i området bedöms alltjämt kunna tillgodoses på ett hälso- och 
miljöskyddsmässigt godtagbart sätt genom enskilda anordningar.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande - yttrande avseende begäran om redogörelse gällande allmänna vattentjänster på 
Löparö
Bilaga 1 - Begäran om kompletterande uppgifter Lst
Bilaga 2 - Kompletterande yttrande KS 2020-695 210426

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Britt-Mari Bardon (V) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Vi är positiva till en större bofast befolkning på skärgårdsöarna och då behöver vatten och 
avloppssituationen ses över på flera öar. Det behöver kommunen ta tag i. Vi tycker att som 
skärgårdskommun behöver vi först ta hand om de personer som redan bor här, att det ska vara en 
bra standard på vatten och VA på alla håll i kommunen, vi deltar därför inte i det här beslutet.
 
För Vänsterpartiet Norrtälje,
Britt-Mari Bardon och Anna Söderblom"
 

Deltar ej i beslut
Britt-Mari Bardon (V) meddelar att Vänsterpartiet ej deltar i beslutet.
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Yrkanden
Anders Olander (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens samhällbyggnadsutskotts förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, som bifalls av Anders Olander (C), och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Länsstyrelsen i Stockholm.
Samhällsbyggnadskontoret.
Norrtälje vatten och avfall AB
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Ekonomiärenden

§93 Dnr KS 2021-5

Månadsrapport per februari 2021 för Norrtälje kommun
Beslut

1. Kommunstyrelsen godkänner månadsrapport för februari 2021 och överlämnar den till 
kommunfullmäktige för kännedom.

2. Uppdra till nämnder med prognostiserat underskott för 2021 att i dialog med 
kommunstyrelsekontoret göra en fördjupad analys av orsaker till underskottet samt att vidta 
åtgärder och återkomma till kommunstyrelsen i maj med handlingsplaner med vidtagna och 
planerade åtgärder för att nå en ekonomi i balans samt inarbeta dessa i delårsrapport 1 per 
april.

Sammanfattning av ärendet
Kommunens resultat per februari 2021 uppgår till 43,0 mnkr vilket är 36,2 mnkr bättre än budget. 
Nämnder avviker positivt med 17,1 mnkr. Uppbokning av centrala kostnader/intäkter som 
skatteintäkter, pensioner och semesterlöneskuld är inte genomförd per februari.
 
Prognostiserat resultat uppgår till 204,2 mnkr vilket är 96,9 mnkr bättre än budget och motsvarar 5,3 
procent av skatteintäkter och bidrag. VA- och renhållningsverksamhet ingår i prognosen med två 
månader motsvarande utfallet per februari. Detta påverkar framför allt kommunens avskrivningar, 
finansnetto och interna intäkter för internränta. Totalt medför prognosen inga större förändringar på 
grund av detta. Utan den kraftigt förbättrade skatteprognosen skulle kommunen prognos avvika 
negativt mot budget med cirka 24 mnkr vilket motsvarar det prognostiserade underskottet i nämnder 
och lokalbank.

Beslutsunderlag

§68 KSAU protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende månadsrapport per februari 2021 för 
Norrtälje kommun

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Jacob Heitmann (SD) lämnar följande protokollsanteckning:
 
"Det kan konstateras att den resultaträkning som i månadsrapporten benämns ”Budget 2021” inte 
överensstämmer med den resultaträkning som beslutades av Kommunfullmäktige
2020-12-14, alltså Budget 2021. Likaså avviker ”Resultaträkning per nämnd”.
Sverigedemokraterna är av uppfattningen att Kommunfullmäktiges beslut om budget är det som ska 
benämnas som ”Budget”. För den händelse att budgeten revideras, oavsett orsak, så ska detta 
framgå, exempelvis genom att benämna den reviderade budgeten ”Reviderad budget x”, där x kan 
vara en revisionsbokstav eller liknande. Vid revideringar av budgeten ska orsak och beslutsgång 
redovisas.
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2021-05-03, Norrtälje
Jacob Heitmann, Sverigedemokraterna"
 

Deltar ej i beslut
Jacob Heitmann (SD) meddelar att Sverigedemokraterna ej deltar i beslutet.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
 

Beslutet ska skickas till 
Ekonomiavdelningen
Samtliga förvaltningar i kommunen
Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje kommun
TioHundra AB
Campus Roslagen AB
Norrtälje Energi AB
Roslagsbostäder AB
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§94 Dnr KS 2021-444

Investering 2021 – Södra Bergen etapp 2
Beslut

1. Kommunstyrelsen anslår 8,6 mnkr i investeringsanslag för ombyggnation av infrastruktur och 
parkytor i anslutning till Södra Bergens utsiktsplats.

2. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021.
3. Tillkommande kapital- och driftskostnader om 502 tkr från och med 2022 inarbetas i mål- och 

budget 2022-2024.

Sammanfattning av ärendet
Investeringen avser att förbättra tillgängligheten för området Södra Bergen och göra det till en 
attraktiv mötesplats för invånare och besökare i alla åldrar inför stadens 400-årsjubileum år 2022. 
Arbetet med att tillgänglighetsanpassa Södra Bergen sker i två etapper och den här investeringen 
omfattar Idrottsbacken, anläggande av en parkeringsplats, iordningställande av ytan uppe vid 
utsiktsplatsen till en parkanläggning, samt upprustning av gångstråket som leder från Folkets Hus 
och Pythagoras upp mot utsiktsplatsen. Investeringen är beräknad till en kostnad av 8,6 mnkr och 
finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021. Utöver det tillkommer 502 tkr för 
ökade kapitaltjänst- och driftkostnader för de nya anläggningarna samt standardhöjning av befintliga 
förvaltningsobjekt.

Beslutsunderlag

§70 KSAU protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende investering 2021 – Södra Bergen etapp 2

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Robert Beronius (L), Jacob Heitmann (SD), Britt-Mari Bardon (V), Tommy Lundqvist (C), Ulrika Falk 
(S), Camilla Rydstrand (MP) och Bino Drummond (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, som bifalls av Robert Beronius (L), Jacob Heitmann (SD), Britt-Mari 
Bardon (V), Tommy Lundqvist (C), Ulrika Falk (S), Camilla Rydstrand (MP) och Bino Drummond (M), 
och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Handläggare Tekniska kontoret
Teknisk direktör
Tf. Gatu- och parkchef
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Gatu- och parkavdelningen
Teknik- klimatnämnden
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§95 Dnr KS 2021-509

Investering 2021 - Reparationer av Rävsnäs hamns kajer
Beslut

1. Kommunstyrelsen anslå 4010 tkr till samhällsbyggnadskontoret för investering i renovering 
av Rävsnäs kajer under år 2022.

2. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021.
3. Mark- och exploateringsavdelningens driftbudget finansieras genom utökad budgetram från 

och med 2023 för uppkommen kapitalkostnad med 260,7 tkr.

Sammanfattning av ärendet
Under 2020 genomfördes en besiktning av Rävsnäs hamn. Resultatet visade ett behov reparationer 
och renovering av kajerna, vissa relativt akuta. Uppskattad kostnad för genomförandet av åtgärder 
för att återställa hamnen till godtagbart skick är beräknad till 4010 tkr, vilket ansöks som investering 
för år 2022 från kommunstyrelsen med 4010 tkr.

Beslutsunderlag

§72 KSAU protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende investering 2021 - Reparationer av 
Rävsnäs hamns kajer

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Jacob Heitmann (SD), Anders Olander (C), Olle Jansson (S) och Robert Beronius (L) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, som bifalls av Jacob Heitmann (SD), Anders Olander (C), Olle Jansson (S) 
och Robert Beronius (L), och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
 

Beslutet ska skickas till 
Mark och exploateringsavdelningen
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§96 Dnr KS 2015-72

Slutredovisning avseende investering 2015 - Ozonanläggning till 
Hallstaviks vattenverk
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna slutredovisningen av investeringsprojekt 15039 Hallstaviks 
vattenverk ozonutrustning.

Sammanfattning av ärendet
Ett nytt ozonaggregat har installerats vid Hallstaviks vattenverk vilket innebär en säkrare 
vattenförsörjning för tätorterna Hallstavik, Älmsta och Skebobruk. Kostnaden för projektet understiger 
anvisade investeringsmedel.
 
Den totala kostnaden för att genomföra projektet är 2 987 757 kr och beviljade investeringsmedel 
uppgår till 3 600 000 kr.
 
Kommunstyrelsen har anslagit medel för utbyte och uppgradering av ozonaggregatet vid Hallstaviks 
vattenverk i beslut 16 mars 2015 § 33.

Beslutsunderlag

§75 KSAU protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende slutredovisning avseende investering 
2015 - Ozonanläggning till Hallstaviks vattenverk

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
VA-avdelningens verksamhetssamordnare
Teknik- och klimatnämnden
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Allmänkommunala ärenden

§97 Dnr KS 2021-797

Yttrande över överenskommelse om kostnadsansvar, hjälpmedel och 
medicintekniska produkter
Beslut
Kommunstyrelsen antar det svar Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje tagit fram, 
daterat den 14 april 2020 och skickar till Storsthlm som sitt eget.

Sammanfattning av ärendet
Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje har för Norrtälje kommuns räkning hanterat en 
tjänsteremiss avseende Överenskommelse om kostnadsansvar mellan Region Stockholm och 
kommunerna i Stockholms län, för förskrivningsbara hjälpmedel och förbrukningshjälpmedel samt för 
de medicintekniska produkter som används för vård och omsorg i särskilt boende, dagverksamhet, 
daglig verksamhet samt socialpsykiatriskt boende. Norrtälje kommun ställer sig bakom 
kommunalförbundets ställningstagande.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande avseende Yttrande över överenskommelse om kostnadsansvar för hjälpmedel samt 
medicintekniska produkter som används för vård och omvårdnad i särskilt boende, dagverksamhet 
och daglig v
Bilaga 1_Svar på tjänstemannaremiss, daterat 2020-04-14_ KSON
Bilaga 2_Rekommendation från Storsthlm om överenskommelsen
Bilaga 3_Överenskommelse inklusive 4 bilagor

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Lotta Lindblad Söderman (M) yrkar bifall till kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, som bifalls av Lotta Lindblad Söderman (M), och finner att kommunstyrelsen 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Storsthlm, med e-post till registrator@storsthlm.se.
KSON
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§98 Dnr KS 2020-759

Antagande av Integrationsstrategi för Norrtälje kommun
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige antar förslag till integrationsstrategi för Norrtälje kommun.
 
Kommunstyrelsen beslutar för egen del:
 
Kommunstyrelsen uppdrar åt kommunstyrelsekontoret att i samverkan med berörda 
förvaltningskontor (såsom trygghets- och säkerhetskontoret/TiNK, socialkontoret och barn- och 
utbildningskontoret) ta fram ett förslag till ändamålsenlig organisering av kommunens 
integrationsarbete och att färdigställa en handlingsplan för konkretisering av integrationsarbetet enligt 
tjänsteutlåtandets kravställning.

Sammanfattning av ärendet
Integrationsstrategi för Norrtälje kommun är det styrdokument som sätter inriktningen för kommunens 
integrationsarbete de kommande åren. I strategin anges utgångspunkter, fokusområden och 
prioriteringar för kommunens integrationsarbete, samtidigt som kommunens roll och ansvar 
tydliggörs. Genom antagandet av strategin införs en ”integrationsplikt” som innebär en ökad betoning 
på individens ansvar för sin egen integration och på den förväntan på motprestationer för att erhålla 
ekonomiskt stöd. Integrationsstrategin lägger grunden för ett mer systematiskt arbete med 
integration, där nästa steg är att konkretisera vilken organisation och vilka processer som krävs för 
att förverkliga den.

Beslutsunderlag

§76 KSAU protokollsanteckning med tjänsteutlåtande avseende antagande av Integrationsstrategi 
för Norrtälje kommun

Beslutande sammanträde
Deltar ej i beslut
Jacob Heitmann (SD) meddelar att Sverigedemokraterna ej deltar i beslutet.
 

Reservationer
Ulrika Falk (S), Hanna Stymne Bratt (S), Camilla Rydstrand (MP), Britt-Mari Bardon (V) reserverar sig 
till förmån för eget yrkande.
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Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M), Anders Olander (C), Robert Beronius (L) och Göte Vaara (KD) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
 
Ulrika Falk (S) yrkar på följande:
 
"Kommunstyrelsen föreslår:
Kommunfullmäktige beslutar att prolongera Norrtälje kommuns integrationsstrategi antagen 
december 2017.
 
Kommunstyrelsen beslutar för egen del:
Kommunstyrelsen uppdrar åt kommunstyrelsekontoret och Trygg i Norrtälje kommun att i samverkan 
med berörda förvaltningskontor återkomma med ett förslag till nämndövergripande handlingsplan för 
integrationsarbetet med åtgärder som ligger i linje med kommunens värdegrund, trygghetspolicy, 
integrationsstrategi och gällande lagstiftning"
 
Camilla Rydstrand (MP), Britt-Mari Bardon (V) och Hanna Stymne Bratt (S) yrkar bifall till Ulrika Falks 
(S) yrkande.
 

Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag, som bifalls av Staffan 
Tjörnhammar (M), Anders Olander (C), Robert Beronius (L) och Göte Vaara (KD), mot Ulrika Falk (S) 
yrkande som bifalls av Camilla Rydstrand (MP), Britt-Mari Bardon (V) och Hanna Stymne Bratt (S), 
och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
 

Beslutet ska skickas till 
Norrtälje kommuns författningssamling
Kommunstyrelsen
Socialnämnden
Utbildningsnämnden
Trygghets- och säkerhetskontoret/ Tink
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§99 Dnr KS 2021-723

Nämndinitiativ angående att utöka Grindstugans tilldelade medel för 
2021
Beslut
Kommunstyrelsen anser nämndinitiativet angående Grindstugan besvarat med hänvisning till 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande daterat den 28 april 2021.

Sammanfattning av ärendet
Jacob Heitmann (SD) lämnade vid kommunstyrelsens sammanträde den 12 april 202 in ett 
nämndinitiativ angående att utöka Grindstugans tilldelade medel för 2021. Grindstugan ingår i 
Socialnämndens ansvarsområde och inryms i den av kommunfullmäktige beslutade budgetramen för 
Socialnämnden.
 
Kommunstyrelsekontoret ser att det finns anledning att från socialnämndens sida se över och 
klargöra verksamhetens uppdrag, omfattning, befogenheter och möjligheter som del av den redan 
pågående budgetprocessen avseende Mål och budget 2022-24.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande avseende nämndinitiativ angående att utöka Grindstugans tilldelade medel för 2021
§83 KS Nämndinitiativ angående att utöka Grindstugans tilldelade medel för 2021

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Jacob Heitmann (SD) yrkar bifall till nämndinitiativet.
 
Britt-Mari Bardon (V) yrkar på följande:
"1. Uppräkning av pengar baserat på det faktiska antalet besökare
2. Personligt ombud som besöker.
3. Se över hur vi skulle kunna dela ut matlådor till besökarna."
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Jacob Heitmanns (SD) 
yrkande, och finner att kommunstyrelsen avslår Jacob Heitmanns (SD) yrkande.
 
Sedan frågar ordföranden om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Britt-Mari Bardons (V) 
yrkande, och finner att kommunstyrelsen avslår Britt-Mari Bardons (V) yrkande.
 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsekontorets 
tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
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Beslutet ska skickas till 
Socialnämnden
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Motioner

§100 Dnr KS 2019-116

Svar på motion från Tommy Grönberg (SD) angående närvarorätt för 
ersättare i utskott
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.

Sammanfattning av ärendet
I Sverigedemokraternas motion föreslås:

 Att ersättare i samtliga arbetsutskott förutom kommunstyrelsens arbetsutskott och 
socialnämndens arbetsutskott ska ha närvarorätt,

 Att ersättare ska ges yttranderätt i dessa arbetsutskott och
 Att ytterligare ersättning utöver årsarvodet inte utgår för ersättare i arbetsutskotten

 
Kommunstyrelsekontorets bedömning är att det finns ekonomiska aspekter som medför svårigheter 
att verkställa motionen. Den kanske viktigaste aspekten som bör tas i beaktning vid ett övervägande 
av att möjliggöra närvarorätt för ersättare i arbetsutskott är huruvida det kommer hämma den 
diskussionsmiljö som utskotten är tänkta att utgöra. Mot denna bakgrund anser 
kommunstyrelsekontoret att motionen bör avslås.

Beslutsunderlag

§77 KSAU protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende svar på motion från Tommy Grönberg 
(SD) angående närvarorätt för ersättare i utskott

Beslutande sammanträde
Yrkanden

Jacob Heitmann (SD) yrkar bifall till motionen.
 

Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag mot Jacob Heitmanns (SD) yrkande, 
och finner att kommunstyrelsens beslutar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
 

Beslutet ska skickas till 
Motionären
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§101

Delegationsbeslut
Beslut
Kommunstyrelsens godkänner redovisningen av delegationsbesluten och lägger dessa till 
handlingarna.

Beslutsunderlag

Delegationsbeslut 2021-03-31 till och med 2021-04-26
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§102 Dnr KS 2021-2

Meddelanden
Beslut
Kommunstyrelsen godkänner meddelandena och lägger dessa till handlingarna.

Beslutsunderlag

Beslut på socialnämnden 2021-04-22 Antagande av tillsynsplan för utövande av tillsyn i Norrtälje 
kommun enligt alkohollagen och tobakslagen 2021
Kallelse - handlingar styrelsesammanträde 2021-04-27
Skrivelse avseende ny avtalsperiod - nytt skolavtal för kommunalt anställda lärare och studie- och 
yrkesvägledare.
Arholma Båk, Norrtälje Arholma S:6,Norrtälje kommun, Stockholms län , byte av plåttak 
lagningar/komplettering av takstolar och råspont, lagning och avfärgning av fasadputs och 
fönsterrenovering
#norrtaljekc:106494#   Ärende från Kontaktcenter Norrtälje Kommun (2/2)
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